

التاريخ: 2023/04/06
مرجع: MAZ-CS-04-2023-0089

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح مكمل من شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

**Subject: Supplementary Disclosure of the Results of BOD Meeting
of Al Mazaya Holding Company KSCP (Holding)**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الإفصاح المؤرخ بتاريخ 2023/04/05 مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل

Reference to the above subject, and our disclosure on the date of 05/04/2023, kindly find attached the Supplementary disclosure form.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير – الإدارة القانونية والالتزام


M A Z A Y A
شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (مملوكة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:
• نموذج الإفصاح المكمل

نموذج الإفصاح المكمل

2023/04/06	التاريخ :
شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)	اسم الشركة المدرجة
افصاح مكمل من شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة بعد مناقشة مستجدات العرض المبني الوارد للشركة لشراء كامل حصص الشركة التابعة (شركة مزايا ريتم اسطنبول) في الجمهورية التركية.	عنوان الإفصاح
2023/04/05	تاريخ الإفصاح السابق
إضافة الأثر المالي بناء على توجيهات هيئة أسواق المال	التطور الحاصل على الإفصاح
إن الأثر المالي الذي تم الإفصاح عنه مسبقاً بتاريخ 2023/02/06، استناداً إلى أرصدة البيانات المالية للشركة التابعة المدرجة ضمن البيانات المالية المجمعة كما في 31 ديسمبر 2022 كان كما يلي:	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)
1. ربح مباشر من التخارج من حصص الشركة التابعة بما يقارب مبلغ 130 ألف دينار كويتي. 2. إعادة تصنيف خسائر فروقات العملة من العمليات الأجنبية لهذه الشركة التابعة البالغة 22 مليون دينار كويتي كما في 31 ديسمبر 2022 والمدرجة مسبقاً في بيان حقوق المساهمين للشركة الأم إلى بيان الدخل، والتي سينتج عنها ما يلي: a. لا يوجد أثر مالي على إجمالي حقوق مساهمي الشركة. b. لا يوجد أثر مالي على القيمة الدفترية لسهم الشركة. c. خسائر في بيان الدخل بمبلغ 22 مليون دينار كويتي في الفترة المالية التي سيتم فيها تنفيذ الصفقة، نتيجة إعادة تصنيف تلك الخسائر من احتياطي فروقات العملة الأجنبية بحقوق مساهمي الشركة إلى بيان الدخل استناداً إلى متطلبات المعايير الدولية للتقارير المالية. ونحيطكم علماً بأن هذه الخسائر قد سبق وتم احتسابها وقيدتها في البيانات المالية للشركة خلال السنوات السابقة ضمن احتياطي فروقات العملة الأجنبية بحقوق مساهمي الشركة. وسيتم تحديد الأثر المالي النهائي لتلك الصفقة بالبيانات المالية المجمعة للشركة عند استكمال إجراءات التوقيع وتنفيذ كافة بنود الصفقة	

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murgab
Tel: +965 135 8885 | +965 22063333 | Fax: +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel: +971 80010101 | Fax: +971 4 36354578

Supplementary Disclosure

Date:	06/04/2023
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Disclosure Subject	Supplementary Disclosure from Al Mazaya Holding Company KSCP regarding the results of the Board of Directors meeting after discussing the updates regarding the initial offer received by the company to buy all the shares of the subsidiary company (Mazaya Ritim Istanbul Company) in the Republic of Turkey.
Date of previous disclosure	05/04/2023
Disclosure updates	Adding the financial impact based on the directives of the Capital Markets Authority
Financial impact of the update (if any)	The previously disclosed financial impact on 06/02/2023, based on the subsidiary's financial statements balances included in the consolidated financial statements as of December 31, 2022, was as follows: 1. Direct profit from the disposal of that subsidiary amounting to almost 130 thousand Kuwaiti Dinars. 2. Reclassification of the foreign currency translation adjustment losses for that subsidiary amounting to KD 22 million as of 31 December 2022 that was previously included in the parent company's statement of shareholders' equity to the statement of income which will result in the following: a. No financial impact on the total shareholders' equity of the company. b. No financial impact on the book value per share of the company. c. Loss recognition in the consolidated statement of income amounting to KD 22 million which will be booked in the fiscal period where the transaction will be executed, which resulted from the reclassification of those losses from the foreign currency translation reserve in the company's shareholder equity to the statement of income in accordance with the International Financial Reporting Standards. Those losses have been already calculated and recorded in the company's financial statements during previous years within the foreign currency translation reserve in the company's shareholders equity. The final financial impact of that deal will be determined in the company's consolidated financial statements upon completion of the signing procedures and implementation of all terms of the deal.